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 Z Á P I S N I C A 
 z 1.riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 25. 3. 2022  v zasadačke obecného úradu  
 
Prítomní:           MVDr. Peter Olejník, starosta obce         
                            Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:       Radoslav Šuhajda 
 
Ďalší prítomní:  Bc. Anna Fedorišinová – referentka obce 
                            PhDr. Ing. Stanislava Minárová – hlavná kontrolórka obce 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, schválenie 
programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Komunitný plán sociálnych služieb Obce Rakovec nad Ondavou 2022 – 2030 
4. Dodatok č. 5 k VZN č. 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov detí/ 

žiakov a dospelých za pobyt v MŠ, na čiastočnú úhradu nákladov v školských kluboch 
detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach 
a výdajných školských jedálňach.  

5. Vodovod obce Rakovec nad Ondavou – zámer previesť majetok kupujúcemu – VVS, 
a.s. Košice  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

6. Folklórne slávnosti obce 2022 
7. Správa o kontrolnej činnosti hl. kontrolórky obce za rok 2021 
8. Rôzne 

 
 
Bod č. 1. : Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, 

schválenie programu rokovania  
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník.  Na 
úvod všetkých prítomných privítal a skonštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov. Zasadnutie OcZ je teda uznášania schopné. 

     Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov – Mareka Bakajsu a Petra Bakajsu, za 
zapisovateľku Annu Fedorišinovú, referentku Obecného úradu Rakovec nad Ondavou.  
     Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený v pozvánke na 
OcZ.  K návrhu programu poslanci OcZ nevzniesli žiadne  pripomienky  a program zasadnutia 
schválili. 
 
Uznesenie č. 1/a/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
 OcZ schvaľuje program zasadnutia 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 
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 Bod č. 2.: Kontrola plnenia uznesení 
     Starosta obce informoval poslancov OcZ o stave plnenia uznesení a úloh plynúcich 
z rokovaní OcZ: 
 

- Uznesenie č. 4/e/2020 zo 14.10.2020  - Smetné nádoby občanov obce boli označené 
nálepkami. Domácnosti, ktoré platia za 5 a menej osôb, obdŕžali jednu nálepku na 110 
alebo 120 l nádobu. Pri platbách za 6 a viac osôb, majú domácnosti nárok na 2 nálepky. 
Právnické osoby a miestny podnikatelia obdŕžali nálepky podľa počtu nádob, ktoré 
majú na zber komunálneho odpadu prihlásené. Od 1.1.2022 spoločnosť FÚRA, s.r.o. 
vyváža iba tie smetné nádoby, ktoré sú označené nálepkou. Výnimku tvorí zariadenie 
ONDAVA – DSS a 1100 l nádoby v obci, ktoré nálepkou označené nie sú.  

 
 
Uznesenie č. 1/b/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ berie na vedomie informáciu o splnenom uznesení č. 4/e/2020 zo dňa 14.10.2020 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
 
Bod č. 3.: Komunitný plán sociálnych služieb obce Rakovec nad Ondavou 2022-2030 
 
 
    Komunitný plán sociálnych služieb obce Rakovec nad Ondavou 2022 – 2030 bol poslancom 
OcZ zaslaný spolu s pozvánkou na zasadnutie. Poslanci OcZ ku komunitnému plánu nemali 
žiadne pripomienky a jednohlasne ho schválili.  
 
 
Uznesenie č. 1/c/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb obce Rakovec nad Ondavou 2022 - 2030 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 
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Bod č. 4.: Dodatok č. 5 k VZN č. 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných 
zástupcov detí/ žiakov a dospelých za pobyt v MŠ, na čiastočnú úhradu nákladov 
v školských kluboch detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady 
v školských jedálňach a výdajných školských jedálňach. 
 
 
 
     Prevádzkovateľ  školskej jedálne – p. Renáta Berešová, podala žiadosť o navýšenie 
stravného z dôvodu stúpajúcich cien potravín. Na základe žiadosti bol vypracovaný návrh 
Dodatku č. 5 k VZN č. 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov detí/žiakov 
a dospelých za pobyt v MŠ, na čiastočnú úhradu nákladov v školských  kluboch detí a na 
čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach a výdajných školských 
jedálňach. Poslanci OcZ z dôvodu zdražovania potravín uznali žiadosť p. Berešovej za 
opodstatnenú, k dodatku nemali žiadne pripomienky a jednohlasne ho schválili. 
 
 
 
Uznesenie č 1/d/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje  Dodatok č. 5 k VZN č. 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných 
zástupcov detí/ žiakov a dospelých za pobyt v MŠ, na čiastočnú úhradu nákladov v školských 
kluboch detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach 
a výdajných školských jedálňach. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
Bod č. 5: Vodovod obce Rakovec nad Ondavou – zámer previesť majetok kupujúcemu  - 

VVS, a.s. Košice  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 
 
     Starosta MVDr. Peter Olejník oboznámil poslancov OcZ so zámerom previesť majetok obce 
– Vetvy vodovodnej siete o celkovej dĺžke 4381,04 m na VVS, a.s. Košice – z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa. Poslanci OcZ o zámere diskutovali a prevod majetku kupujúcemu – VVS, 
a.s. jednohlasne schválili.  
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Uznesenie č. 1/e/2022  
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje zámer previesť majetok kupujúcemu – VVS, a.s. Košice, z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v súlade s § 9a, ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov a to: 
SO 01 Vodovodná sieť 
Vetva 1-1    PVC-U 90x6,7  dl. 121,52 m 
Vetva 1-2    PVC-U 90x6,7  dl. 113,18 m 
Vetva 1-3    PVC-U          160x13,4 dl. 217,45 m 
Vetva 1-3-1    PVC-U          110x6,6  dl. 615,15 m 
Vetva 1-3-1-1    PVC-U          90x6,7  dl. 136,41 m 
Vetva 1-3-2    PVC-U 90x6,7  dl.   78,57 m 
Vetva 1-4    PVC-U          110x6,6  dl. 134,33 m 
Vetva 1-5    PVC-U          160x13,4 dl. 315,40 m 
Vetva 1-5    PVC-U          110x6,6  dl. 1087,27 m 
Vetva 2    PVC-U          160x13,4 dl. 802,46 m 
Vetva 2-1    PVC-U          110x6,6  dl. 184,83 m 
Vetva 2-1-1    PVC-U          110x6,6  dl. 329,42 m 
Vetva 2-2    PVC-U            90x6,7  dl.   92,00 m 
Vetva 2-13    PVC-U 90x6,7  dl.   76,24 m 
Zrekonštruovaná vetva škola  PVC-U          110x6,6  dl.   76,81 m 
SPOLU           4381,04 m 
 
SO 02 Čerpacia stanica 

- Vybudovaná na pozemkoch parcele č. KN-C 3636/1 k.ú. Rakovec nad Ondavou 
SO 03 Prípojka NN 

- dĺžky 20 m 
 
     Prevod majetku sa uskutočňuje priamym predajom z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
v súlade s § 9a, ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Osobitným zreteľom je skutočnosť, že obec Rakovec nad Ondavou v súčasností 
nemá finančné, materiálne, odborné a personálne kapacity na dlhodobé prevádzkovanie 
a vlastníctvo vyššie uvedenej časti stavby.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
Bod č. 6.: Folklórne slávnosti obce 
 
 
    a) V tomto bode programu sa ako prvá riešila problematika rekonštrukcie amfiteátra 
v miestnom parku. Po komunikácii s architektmi starosta navrhuje rekonštrukciu tak, aby sa 
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zanechal jeho pôvodný tvar. Poslanci OcZ o téme diskutovali, po diskusii schválili jeho 
rekonštrukciu s dôrazom na zachovanie pôvodného tvaru. Zároveň na rekonštrukciu schválili  
čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu  – v predbežnej výške 21 000,- €. 
 
Uznesenie č. 1/f/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu do výšky 21 000,- na rekonštrukciu amfiteátra.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
     b)  Ďalej sa v tomto bode programu diskutovalo o nastávajúcich folklórnych slávnostiach. 
Starosta obce navrhuje zrušiť športové sobotné popoludnie. Nahradila by ho spoločná akcia 
s pizzériou Fajta  pri príležitosti Dňa detí. Samotné folklórne slávnosti sú naplánované na 
10.7.2022. Do programu boli navrhnuté tieto súbory – FS Rakovčan, Chemlon z Humenného, 
FS Topľan z Giraltoviec a cimbalová hudba Stropkoviani.  
 
V rámci diskusie sa poslanci OcZ bavili aj o zdravotnom stave stromov v parku, ďalej poslanec 
J. Leško navrhol letné kino, čo však bolo z dôvodu financií zamietnuté.  
Po diskusii poslanci OcZ hlasovaním schválili spoločnú akciu obce a pizzérie Fajta pri 
príležitosti  Dňa detí a schválili folklórne slávnosti v nedeľu – 10.7.2022.  
 
 
Uznesenie č. 1/g/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje spoločnú akciu obce Rakovec nad Ondavou a pizzérie Fajta (Martin Čarný – 
Fajta)  ku Dňu detí  a berie na vedomie informáciu o termíne folklórnych slávností  –  10.7.2022.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
Bod č. 7.: Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 

 
 

     Poslanci obecného zastupiteľstva k Správe o kontrolnej činnosti nemali žiadne námietky. 
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Uznesenie č. 1/h/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ berie na vedomie  Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 
 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
Bod č. 8 Rôzne 
 
a) V bode Rôzne starosta obce informoval poslancov OcZ  o žiadosti spoločnosti D.K.Agro, 
spol. s r.o. o odkúpenie časti pozemku na parcele C KN 3632/2 o výmere 96 m2. (pozemok 
o dĺžke 42,30 m a šírke 2,5 m pozdĺž parcely C KN 518/5, ktorá je vo vlastníctve D.K. Agro, 
spol. s r.o.) 
 
Prebehla diskusia, po ktorej došlo k hlasovaniu. Hlasovaním sa  obecné zastupiteľstvo  
uznieslo, že schvaľuje zámer prevodu vlastníctva majetku obce -  96 m2 z parcely C KN 3632/2 
v k.ú. Rakovec nad Ondavou – formou priameho predaja. 
 
 
 
Uznesenie č. 1/ch/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje zámer prevodu vlastníctva majetku obce – 96 m2 z parcely C KN 3632/2 v k.ú. 
Rakovec nad Ondavou formou priameho predaja.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x x x   x - 5 
proti       x   1 

zdržal 
sa 

 x    x    2 

 
 
b) Ďalej starosta obce predniesol žiadosť p. Adriany Mikulovej o úľavu na poplatku za 
komunálne odpady na rok 2022. Obecné zastupiteľstvo v zmysle par. 82 ods. 3 zákona č. 
582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady (zmiernenie tvrdosti zákona) žiadosti p. Mikulovej vyhovelo. 
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Uznesenie č. 1/i/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 25.3.2022 
 
OcZ schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na základe 
individuálnej žiadosti p. Adriany Mikulovej -  v zmysle par. 82 ods. 3 zákona č. 582/2004 Z. z. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x - 8 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
c) Obecné zastupiteľstvo diskutovalo o podmienkach prenájmu telocvične.  
 
d) Ďalej poslanec F. Bezek upozornil na nevyčistený a neupravený pozemok pri dome č. 344. 
Vzhľadom na to, že ide o dlhodobý problém, obec upozorní majiteľku pozemku, ako aj Okresný 
úrad Michalovce, pozemkový a lesný odbor. 
e) P. Naščáková položila otázku, kam uskladňovať orezané konáre zo stromov. V minulosti boli 
v obci určené miesta na uskladnenie konárov. Po negatívnych skúsenostiach (vznik skládok) 
obec od takýchto miest ustúpila. Konáre môžu občania na vlastné náklady zoštiepkovať 
v spoločnosti JRD Rakovec, družstvo, prípadne v iných firmách.  
 
f) Poslanec I. Radyk podal požiadavku, aby sa opätovne organizovala akcia „Uvítanie detí do 
života“ 
 
 
Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 
prítomným poďakoval  za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  
 
 
 
Zapísala: Anna Fedorišinová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa  25.3.2022 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:                                        …………………………………….. 
 
 
 
 
                                        …………………………………….. 
 
 
 
 
         MVDr. Peter Olejník 
                starosta obce 
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